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Årsberättelse för år Södermanlands läns fåravelsförening 2022 

 

Styrelsen för Södermanlands Läns Fåravelsförening får härmed avge följande berättelse för 

sitt 58:e verksamhetsår. 

 

Styrelsen har bestått av: 

Karin Ericson Ekeby Gård, Eskilstuna ordförande 

Anne Kron Regna Gåsenäs, Högsjö v. ordf. 

Eva Henriksson Ramsta, Bettna sekreterare                                     

 Carina Paus Herresta Säteri, Mariefred kassör 

Camilla Widén Hökhult, Hemmingstorp 

Kerstin Gustavsson Malmby lilla Lundby 1, Strängnäs 

Niklas Karlsson Vångsö Nystuga, Stora Sundby 

 

Medlemsantalet var per den 31/12 2022, 103st. och 16 familjemedlemmar samt 2 

hedersmedlemmar, en minskning med 3 medlemmar. 

 

 Styrelsen har hållit totalt 8 möten. 3 protokollförda telefonstyrelsemöten och ett 

avstämningsmöte utan protokoll. 2 fysiska möten på Ekeby Gård samt årsmötet och 

konstituerande mötet i Flen. 

 

9 januari telefonstyrelsemöte 

 

20 feb telefonstyrelsemöte  

 

Årsmöte för år 2021 hölls den 31 mars 2022 på Amazon i Flen med 27 deltagare. 

Länsstyrelsen var med och informerade om rovdjuren här i länet, och att vi inför 

betessäsongen får räkna med att vargarna nu finns i hela Sörmland, och att nu vet alla att 

vargar simmar efter 2021 års många angrepp från vattnet. I år kommer länsstyrelsen ej 

bevilja skyddsjakt om man inte sätter staket mot vattnet. 

 

31 mars konstituerande styrelsemöte med 
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fördelning av uppdrag inom Sörmlands läns fåravelsförening 

Ordförande Karin Ericson 

Vice ordförande Anne Kron 

Sekreterare Eva Henriksson 

Kassör Carina Paus 

Rovdjursansvarig Eva Henriksson 

Slakt och marknadsansvarig Camilla Widen och Niklas Karlsson 

Utbildningsansvariga Camilla Widen och Niklas Karlsson 

Ull och skinnansvariga Anne Kron och Kerstin Gustavsson 

Avelsansvarig Kerstin Gustavsson 

 

24 april styrelsemöte på Ekeby gård 

 

6 -7 maj var förbundets årsstämma i Vadstena.Karin Ericson representerade oss. 

 

18 maj kurs Inför årets vallskörd med Theo den Braver i Flen och digitalt 

 

31 maj Branchrådsmöte för Sörmlands Livsmedelsstrategi 

 

14 juli Ullbedömningskurs hos Anne Kron på allmogefår, det var ett tiotal deltagare. Åse 

Brolin tittade på djuret som helhet och ull på djurkroppen som hon berättade om, Liselott 

Eriksson ullspecialist visade och pratade om den klippta ullen. 

 

19 juli kort avstämningsmöte via telefon utan protokollföring (vi beslutade att ställa in 

vallfoder kursen för Theo den Braver) pga. för få anmälningar. 

 

22 augusti telefonstyrelsemöte 

 

31 augusti Eva Henriksson deltog i Förbundets träff för rovdjursansvariga. 
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24 september var föreningen på klipp SM och delade ut pris till bästa nybörjarklippare, 

vederbörande fick ett presentkort och en blombukett. 

 

14 oktober var vi hos Ragnhild o Sören Larsson Säby, det var LRF och Karin o Eva från 

styrelsen och rovdjursansvariga från länsstyrelsen. Vi åkte runt med traktor o kärra på olika 

betesmarker och tittade på staket som aldrig kommer bytas ut mot rovdjursstängsel, dels 

mkt arrenderade beten och mkt vall som betas. 

 

16 oktober styrelsemöte på Ekeby gård. 

 

24 oktober Karin deltar i förbundets ordförandekonferens. 

 

30 november branschrådsmöte för Sörmlands Livsmedelsstrategi på Södertuna slott. Eva 

deltog. 

 

Under året har någon ur styrelsen deltagit i Länsstyrelsens avstämningsmöten för gröna 

näringar i Sörmland som hålls en gång/månad. 

 

Under året har styrelsen fattat beslut om ett styrdokument som reglerar hur vi hanterar 

medlemsuppgifter enligt GDPR. 

 

Vi är representerade i aktionskommittén för Baggauktion i Linköping som vi driver/äger 

tillsammans med Lammproducenterna och Östgötalamm. 

 

Ramsta februari 2023 

Karin Ericson    Camilla Widén 

 

Niklas Karlsson   Anne Kron 

 

Carina Paus    Kerstin Gustavsson 

 

Eva Henriksson 


